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PROTOKÓŁ NR XIX/20 
z obrad XIX zwyczajnej Sesji Rady Miasta Grajewo, która odbyła się w dniu 29 kwietnia 2020 roku, 

w sali widowiskowej Grajewskiego Centrum Kultury pod przewodnictwem Pani Haliny Muryjas-

Rząsy – Przewodniczącej Rady Miasta Grajewo. 

 

 Stan liczbowy radnych – 21 

 Radnych obecnych na Sesji – 21 

 Sesję rozpoczęto o godz. 12.00 

 Sesję zakończono o godz.14.50 

 Sesja nagrywana w wersji audio-video 

 

 

Radni obecni na Sesji: 

1. Babul Tomasz 

2. Chrzanowska-Karwowska Aneta Ewa 

3. Ciechanowicz Andrzej 

4. Curyło Grzegorz Robert 

5. Dembiński Wiesław Janusz 

6. Jagielska Henryka 

7. Ksepko Julia Klaudia 

8. Muryjas-Rząsa Halina 

9. Nietupska Elżbieta 

10. Niewiarowski Andrzej 

11. Obrycki Paweł 

12. Opara Anna 

13. Paszkowski Piotr 

14. Purwin Daniel 

15. Purzeczko Krzysztof 

16. Siejda Tomasz 

17. Siwik-Karwowska Agnieszka 

18. Skawski Arkadiusz Zbigniew 

19. Stefańska Monika 

20. Wielgat Mariusz 

21. Zalewski Paweł Filip 

 

Lista obecności stanowi Załącznik nr 1 do Protokołu. 

 

W obradach uczestniczyły inne osoby zgodnie z listą obecności, która stanowi Załącznik nr 2                 

do Protokołu. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad XIX Sesji Rady Miasta i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej oraz informacje na temat realizacji 

uchwał. 

4. Informacja o stanie bezpieczeństwa w mieście w roku 2019 w kontekście przygotowywanego 

Raportu o stanie miasta Grajewo, z uwzględnieniem: 

a) ochrony przeciwpożarowej i zagrożeń pożarowych, 

b) porządku i bezpieczeństwa publicznego, 

c) stanu oświetlenia miasta, w tym doświetlenia przejść dla pieszych, 

d) zbiorowego zaopatrzenia w wodę i odprowadzania ścieków – ocena realizacji inwestycji 
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liniowych w mieście (wodociągi i kanalizacja), 

e) bezpieczeństwa ciepłowniczego miasta. 

5. Analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie miasta Grajewo w 2019 r. 

6. Miasto Grajewo w kontekście zapisów „Strategii Rozwoju Województwa Podlaskiego 2030” – 

problemy zgłaszane podczas spotkań konsultacyjnych. 

7. Raport z konsultacji społecznych projektu dokumentu „Plan angażowania mieszkańców 

i partnerów społecznych miasta Grajewo na lata 2020-2022”. 

8. Działalność instytucji kultury w mieście w aspekcie zaspokajania potrzeb mieszkańców w 2019 

r. (budżet, promocja, kadra). Plany na 2020 r.: 

a) Grajewskiego Centrum Kultury (GIH, CTM-MM), 

b) Miejskiej Biblioteki Publicznej, w tym Oddziału dla Dzieci. 

9. Informacja o promocji miasta w 2019 r. ze wskazaniem zamierzeń na 2020 r. 

10. Informacja o stypendiach szkolnych i zasiłkach szkolnych udzielanych przez miasto Grajewo 

w 2019 roku uczniom mieszkającym w Grajewie. 

11. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2019 r. 

12. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy z dotychczasowymi dzierżawcami 

mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat; 

b) postanowienia o odbieraniu odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których 

nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne oraz ustalenia stawki opłaty 

za pojemniki; 

c) określenia górnych stawek opłat za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych 

od właścicieli nieruchomości i w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych 

i transportu nieczystości ciekłych; 

d) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2020 r.; 

e) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2020-2036; 

f) udzielenia pomocy finansowej przez miasto Grajewo powiatowi grajewskiemu; 

g) udzielenia dotacji celowej na pomoc finansową przez Miasto Grajewo powiatowi 

grajewskiemu; 

h) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez miasto Grajewo 

powiatowi grajewskiemu; 

i) przedłużenia wskazanym grupom przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa 

pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych 

z powodu COVID-19, terminów płatności rat podatku od nieruchomości. 

13. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

14. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta z działalności międzysesyjnej. 

15. Przyjęcie protokołu z XVIII Sesji Rady Miasta Grajewo. 

16. Sprawy różne. 

17. Zamknięcie XIX Sesji Rady Miasta. 

 

ad 1. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Dokonała otwarcia XIX zwyczajnej Sesji Rady Miasta Grajewo, wypowiadając zdanie: „Otwieram 

XIX zwyczajną Sesję Rady Miasta Grajewo”. Po sprawdzeniu kworum stwierdziła, że na 21 radnych 

obecnego składu Rady w obradach aktualnie bierze udział 21 radnych, co stanowi kworum 

i wystarczy do podjęcia prawomocnych uchwał.  

ad 2. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Przedstawiła porządek obrad XIX zwyczajnej Sesji Rady Miasta, który stanowi Załącznik nr 3 

do Protokołu. Zapytała, czy są do niego jakieś uwagi lub wnioski. Wobec ich braku stwierdziła, 

że będzie on realizowany w ustalonym brzmieniu. 
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ad 3. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zgodnie z porządkiem obrad zwróciła się z prośbą do Burmistrza o przedstawienie sprawozdania 

z działalności w okresie międzysesyjnym. Poinformowała, że w dyspozycji Państwa Radnych są 

informacje na temat realizacji uchwał Rady Miasta Grajewo, które zostały podjęte podczas XVI 

i XVII Sesji Rady Miasta, stąd też ich przedstawianie wydaje się zbędne /Informacje stanowią 

Załącznik nr 4 do Protokołu/. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Przedstawił sprawozdanie Burmistrza Miasta Grajewo z kierowania bieżącymi sprawami miasta oraz 

z odbytych spotkań, wyjazdów służbowych, działań wielokierunkowych, tj. reprezentowania miasta 

Grajewo na zewnątrz. Przedstawił również sprawozdanie z podpisanych Zarządzeń Burmistrza jako 

organu wykonawczego miasta w okresie od poprzedniej zwyczajnej sesji Rady Miasta, tj. od dnia 24 

marca 2020 roku do dnia dzisiejszego /Sprawozdanie stanowi Załącznik nr 5 do Protokołu/. 

Pan Wiesław Dembiński – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Zapytał, czy ul. Ekologiczna zostanie połączona z ul. Topolową. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Powiedział, że niestety nie dojdzie do połączenia tych ulic, gdyż Wójt Gminy Grajewo nie zgodził 

się na taką propozycję. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wobec braku innych pytań zwróciła się do Rady Miasta o przyjęcie sprawozdania Burmistrza Miasta 

z działalności międzysesyjnej oraz informacji z realizacji uchwał podjętych na XVI i XVII Sesji Rady 

Miasta – w drodze głosowania. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Burmistrza Miasta 

z działalności międzysesyjnej, w tym z podpisanych zarządzeń w okresie międzysesyjnym, 

tj. od dnia 24 marca 2020 roku do dnia dzisiejszego oraz informacje z realizacji uchwał 

podjętych na XVI i XVII Sesji Rady Miasta. 

Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 6 do Protokołu. 

ad 4. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący informacji o stanie bezpieczeństwa w mieście w roku 2019 w kontekście 

przygotowywanego Raportu o stanie miasta Grajewo, z uwzględnieniem: 

a) ochrony przeciwpożarowej i zagrożeń pożarowych, 

b) porządku i bezpieczeństwa publicznego, 

c) stanu oświetlenia miasta, 

d) zbiorowego zaopatrzenia w wodę i odprowadzania ścieków – ocena realizacji inwestycji 

liniowych w mieście (wodociągi i kanalizacja), 

e) bezpieczeństwa ciepłowniczego miasta. 

ad 4a 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Poinformowała, że Rada Miasta jest w posiadaniu informacji przygotowanej przez Komendanta 

Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Grajewie /Informacja stanowi Załącznik nr 7 

do Protokołu/. Zapytała, czy do tego materiału są jakieś pytania, które będą przekazane Panu 

Komendantowi. 

Pan Arkadiusz Zbigniew Skawski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Zapytał o stwierdzenie: „Wobec powyższego obiekt szpitala zakwalifikowany jest jako zagrażający 

życiu ludzi” ( część II pkt 1. sprawozdania)  

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Powiedział, że jeśli istnieje taki zapis, to Straż będzie nadzorowała takie sytuacje niebezpieczne. To 
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jest monitorowane, to są miejsca szczególnie wrażliwe, a gdyby to było niebezpieczne, nie byłoby 

dopuszczone. Dodał, że ciężko mu się odnieść do tego problemu, bo nie jest fachowcem. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Poinformowała, że pytanie zostanie przekazane Panu Komendantowi i odpowiedź będzie udzielona. 

Następnie wobec braku innych pytań podziękowała Panu Komendantowi za przygotowanie 

informacji i uznała ten punkt porządku obrad za zrealizowany. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Przeprosił za to, że podczas dzisiejszych obrad nie ma możliwości bezpośredniego kontaktu                              

z Komendantem Straży Pożarnej, Komendantem Policji, ale warunkują to względy bezpieczeństwa. 

Jeśli jednak będzie coś istotnego, to można skierować do Niego zapytanie, a On skontaktuje się                          

z Komendantami i udzieli odpowiedzi. Jednocześnie wskazał na szczególnie trudną sytuację –

COVID-19, ale też akcja gaśnicza w Biebrzańskim Parku Narodowym.  

ad 4b 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Poinformowała, że Rada Miasta jest w posiadaniu informacji przygotowanej przez Komendanta 

Powiatowego Policji w Grajewie /Informacja stanowi Załącznik nr 8 do Protokołu/ 

oraz informacji Prokuratora Rejonowego w Grajewie /Informacja stanowi Załącznik nr 9 

do Protokołu/. Zapytała, czy do tego materiału są jakieś pytania. Wobec ich braku podziękowała 

Panu Komendantowi oraz Panu Prokuratorowi za przygotowanie informacji i uznała ten punkt 

porządku obrad za zrealizowany. 

 

ad 4c 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący informacji na temat stanu oświetlenia miasta /Informacja stanowi 

Załącznik nr 10 do Protokołu/. Zapytała, czy do przedmiotowego materiału będą jakieś uwagi bądź 

wnioski. Wobec ich braku zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła informację na temat stanu 

oświetlenia miasta. 

Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 11 do Protokołu. 

ad 4d 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący informacji na temat zbiorowego zaopatrzenia w wodę i odprowadzania 

ścieków /Informacja stanowi Załącznik nr 12 do Protokołu/. Zapytała, czy do przedmiotowego 

materiału będą jakieś uwagi bądź wnioski. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą 

do przewodniczącej dzisiejszego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta 

o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 kwietnia 2020 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 13 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła informację na temat  zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i odprowadzania ścieków. 

Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 14 do Protokołu. Podziękowała Dyrektorowi 
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ZWiK w Grajewie za przygotowanie informacji. 

ad 4e 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący informacji na temat bezpieczeństwa ciepłowniczego miasta /Informacja 

stanowi Załącznik nr 15 do Protokołu/. Zapytała, czy do przedmiotowego materiału będą jakieś 

uwagi bądź wnioski.  

Pan Krzysztof Purzeczko – Radny Miasta 

Zapytał, czy inwestycja, którą prowadzi obecnie PEC przełoży się na niższe koszty podłączeń 

mieszkańców do sieci i czy pozwoli to obniżyć koszty energii cieplnej. 

 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Odpowiedział, że wszystkie inwestycje, które są przeprowadzane mają na celu obniżenie wszystkich 

kosztów, jednak ciężko jest to obecnie określić. Zaznaczył, że stawki za energię cieplną ustala URE 

– temat obudował szerokim kontekstem merytorycznym. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

Zapytała, czy budowa sieci i węzłów ciepłowniczych (ul. 11 Listopada i Os. Parkowa) będzie 

wynikała z zapotrzebowania mieszkańców, czy PEC będzie prowadził inwestycje według wcześniej 

ustalonego planu. Zapytała też o dofinansowanie. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Powiedział, że jeśli będą dofinansowania, to będziemy się o nie starać i z nich korzystać, bo własnymi 

środkami nie jest możliwe przeprowadzenie takiej inwestycji.  Dodał, że jeśli PEC miałby środki 

finansowe i byłoby zainteresowanie potencjalnych odbiorców, to taka inwestycja mogłaby być 

przeprowadzona. Zaznaczył, że namawia Polską Spółkę Gazownictwa do budowy nitki gazu na tym 

terenie. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wobec braku innych pytań zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła informację na temat 

bezpieczeństwa ciepłowniczego miasta. 

Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 16 do Protokołu. Podziękowała Prezesowi PEC 

Sp. z o. o. w Grajewie za przygotowanie informacji. 

ad 5 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący analizy stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie miasta 

Grajewo w 2019 r. /Informacja stanowi Załącznik nr 17 do Protokołu/. Zapytała, czy do 

przedmiotowego materiału będą jakieś uwagi bądź wnioski. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji 

zwróciła się z prośbą do przewodniczącej wczorajszego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady 

Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 kwietnia 2020 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 13 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła informację na temat stanu 

gospodarki odpadami komunalnymi na terenie miasta Grajewo w 2019 r. 

Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 18 do Protokołu. 



7/15 

ad 6 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący informacji na temat miasta Grajewo w kontekście zapisów „Strategii 

Rozwoju Województwa Podlaskiego 2030” – problemy zgłaszane podczas spotkań konsultacyjnych 

/Informacja stanowi Załącznik nr 19 do Protokołu/. Zapytała, czy do przedmiotowego materiału 

będą jakieś uwagi bądź wnioski. Wobec ich braku zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła informację na temat miasta 

Grajewo w kontekście zapisów „Strategii Rozwoju Województwa Podlaskiego 2030” – 

problemy zgłaszane podczas spotkań konsultacyjnych. 

Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 20 do Protokołu. 

ad 7 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący raportu z konsultacji społecznych projektu dokumentu „Plan 

angażowania mieszkańców i partnerów społecznych miasta Grajewo na lata 2020-2022” /Raport 

stanowi Załącznik nr 21 do Protokołu/. Zapytała, czy do przedmiotowego materiału będą jakieś 

uwagi bądź wnioski. Wobec ich braku zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła raport z konsultacji społecznych 

projektu dokumentu „Plan angażowania mieszkańców i partnerów społecznych miasta 

Grajewo na lata 2020-2022”. 

Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 22 do Protokołu. 

ad 8a 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zgodnie z porządkiem obrad przeszła do realizacji punktu dotyczącego informacji na temat 

działalności instytucji kultury w mieście w aspekcie zaspokajania potrzeb mieszkańców w 2019 r. 

(budżet, promocja, kadra). Plany na 2020 r. Grajewskiego Centrum Kultury, Grajewskiej Izby 

Historycznej, Centrum Tradycji Mleczarstwa – Muzeum Mleka /Informacja stanowi Załącznik 

nr 23 do Protokołu/. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą do przewodniczącej 

dzisiejszego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej 

sprawie. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 kwietnia 2020 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 13 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła informację na temat działalności 

instytucji kultury w mieście w aspekcie zaspokajania potrzeb mieszkańców w 2019 r. (budżet, 

promocja, kadra). Plany na 2020 r. Grajewskiego Centrum Kultury, Grajewskiej Izby 

Historycznej, Centrum Tradycji Mleczarstwa – Muzeum Mleka. 

Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 24 do Protokołu. 
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ad 8b 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zgodnie z porządkiem obrad przeszła do realizacji punktu dotyczącego informacji na temat 

działalności instytucji kultury w mieście w aspekcie zaspokajania potrzeb mieszkańców w 2019 r. 

(budżet, promocja, kadra). Plany na 2020 r. Miejskiej Biblioteki Publicznej, w tym Oddziału 

dla Dzieci. /Informacja stanowi Załącznik nr 25 do Protokołu/. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji 

zwróciła się z prośbą do przewodniczącej dzisiejszego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady 

Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 kwietnia 2020 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 13 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła informację na temat działalności 

instytucji kultury w mieście w aspekcie zaspokajania potrzeb mieszkańców w 2019 r. (budżet, 

promocja, kadra). Plany na 2020 r. Miejskiej Biblioteki Publicznej, w tym Oddziału 

dla Dzieci. 

Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 26 do Protokołu. 

ad 9 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący informacji o promocji miasta w 2019 r. ze wskazaniem zamierzeń 

na 2020 r. /Informacja stanowi Załącznik nr 27 do Protokołu/. Zapytała, czy do przedmiotowego 

materiału będą jakieś uwagi bądź wnioski. Wobec ich braku zarządziła głosowanie nad przyjęciem 

informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła informację o promocji miasta 

w 2019 r. ze wskazaniem zamierzeń na 2020 r. 

Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 28 do Protokołu. 

ad 10 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący informacji o stypendiach szkolnych i zasiłkach szkolnych udzielanych 

przez miasto Grajewo w 2019 roku uczniom mieszkającym w Grajewie /Informacja stanowi 

Załącznik nr 29 do Protokołu/. Zapytała, czy do przedmiotowego materiału będą jakieś uwagi bądź 

wnioski. Wobec ich braku zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła informację o stypendiach 

szkolnych i zasiłkach szkolnych udzielanych przez miasto Grajewo w 2019 roku uczniom 

mieszkającym w Grajewie. 

Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 30 do Protokołu. 

ad 11 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący informacji o zasobach pomocy społecznej za 2019 r. /Informacja 



9/15 

stanowi Załącznik nr 31 do Protokołu/. Zapytała, czy do przedmiotowego materiału będą jakieś 

uwagi bądź wnioski. Wobec ich braku zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła informację o zasobach pomocy 

społecznej za 2019 r. 

Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 32 do Protokołu. 

Następnie ogłosiła 10 minut przerwy, po której wznowiła obrady. Zarządziła sprawdzenie kworum 

i stwierdziła, że w sali obrad znajduje się obecnie 20 radnych. 

ad 12. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Dokonała otwarcia punktu 12. porządku obrad, dotyczącego podjęcia pakietu uchwał. 

ad 12a 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnych umów dzierżawy z dotychczasowymi dzierżawcami mającymi umowy zawarte na czas 

oznaczony do 3 lat. Następnie zwróciła się z prośbą do przewodniczącej wspólnego posiedzenia 

stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie.  

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 kwietnia 2020 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały w wersji przedstawionej przez wnioskodawcę /Opinia 

Komisji stanowi Załącznik nr 13 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zapytała, czy do projektu uchwały są aktualnie uwagi lub wnioski. Wobec ich braku zarządziła 

głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XIX/157/20 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy z dotychczasowymi 

dzierżawcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi Załącznik nr 33 do Protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik 

nr 34 do Protokołu. 

ad 12b 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie postanowienia o odbieraniu 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, 

a powstają odpady komunalne oraz ustalenia stawki opłaty za pojemniki. Następnie zwróciła się 

z prośbą do przewodniczącej wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie 

opinii w tej sprawie.  

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 kwietnia 2020 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały w wersji przedstawionej przez wnioskodawcę /Opinia 

Komisji stanowi Załącznik nr 13 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zapytała, czy do projektu uchwały są aktualnie uwagi lub wnioski. Wobec ich braku zarządziła 

głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XIX/158/20 

w sprawie postanowienia o odbieraniu odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, 
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na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne oraz ustalenia stawki 

opłaty za pojemniki. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi Załącznik nr 35 do Protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik 

nr 36 do Protokołu. 

ad 12c 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat 

za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i w zakresie 

opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. Następnie zwróciła się 

z prośbą do przewodniczącej wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie 

opinii w tej sprawie.  

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 kwietnia 2020 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały w wersji przedstawionej przez wnioskodawcę /Opinia 

Komisji stanowi Załącznik nr 13 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zapytała, czy do projektu uchwały są aktualnie uwagi lub wnioski. Wobec ich braku zarządziła 

głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XIX/159/20 

w sprawie określenia górnych stawek opłat za usługi w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi Załącznik nr 37 do Protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik 

nr 38 do Protokołu. 

ad 12d 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo 

na 2020 r. Następnie zwróciła się z prośbą do przewodniczącej wspólnego posiedzenia stałych 

Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie.  

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 kwietnia 2020 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały w wersji przedstawionej przez wnioskodawcę /Opinia 

Komisji stanowi Załącznik nr 13 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zapytała, czy do projektu uchwały są aktualnie uwagi lub wnioski. Wobec ich braku zarządziła 

głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XIX/160/20 

w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo na 2020 r. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi Załącznik nr 39 do Protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik 

nr 40 do Protokołu. 

ad 12e 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 
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Finansowej miasta Grajewo na lata 2020-2036. Następnie zwróciła się z prośbą do przewodniczącej 

wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie.  

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 kwietnia 2020 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały w wersji przedstawionej przez wnioskodawcę /Opinia 

Komisji stanowi Załącznik nr 13 do Protokołu/. 

 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zapytała, czy do projektu uchwały są aktualnie uwagi lub wnioski. Wobec ich braku zarządziła 

głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XIX/161/20 

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2020-2036. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi Załącznik nr 41 do Protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik 

nr 42 do Protokołu. 

ad 12f 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez 

miasto Grajewo powiatowi grajewskiemu. Następnie zwróciła się z prośbą do przewodniczącej 

wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie.  

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 kwietnia 2020 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały w wersji przedstawionej przez wnioskodawcę /Opinia 

Komisji stanowi Załącznik nr 13 do Protokołu/. 

 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zapytała, czy do projektu uchwały są aktualnie uwagi lub wnioski. Wobec ich braku zarządziła 

głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XIX/162/20 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez miasto Grajewo powiatowi grajewskiemu. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi Załącznik nr 43 do Protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik 

nr 44 do Protokołu. 

ad 12g 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na pomoc 

finansową przez miasto Grajewo Powiatowi Grajewskiemu. Następnie zwróciła się z prośbą do 

przewodniczącej wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej 

sprawie.  

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 kwietnia 2020 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały w wersji przedstawionej przez wnioskodawcę /Opinia 

Komisji stanowi Załącznik nr 13 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zapytała, czy do projektu uchwały są aktualnie uwagi lub wnioski. Wobec ich braku zarządziła 

głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XIX/163/20 
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w sprawie udzielenia dotacji celowej na pomoc finansową przez Miasto Grajewo Powiatowi 

Grajewskiemu. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi Załącznik nr 45 do Protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik 

nr 46 do Protokołu. 

ad 12h 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej przez miasto Grajewo powiatowi grajewskiemu. Następnie zwróciła 

się z prośbą do przewodniczącej wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta 

o przedstawienie opinii w tej sprawie.  

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 kwietnia 2020 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały w wersji przedstawionej przez wnioskodawcę /Opinia 

Komisji stanowi Załącznik nr 13 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zapytała, czy do projektu uchwały są aktualnie uwagi lub wnioski. Wobec ich braku zarządziła 

głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XIX/164/20 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez miasto Grajewo 

powiatowi grajewskiemu. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi Załącznik nr 47 do Protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik 

nr 48 do Protokołu. 

ad 12i 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie przedłużenia wskazanym grupom 

przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem 

negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19, terminów płatności rat podatku 

od nieruchomości. Następnie zwróciła się z prośbą do przewodniczącej wspólnego posiedzenia 

stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie.  

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 kwietnia 2020 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały w wersji przedstawionej przez wnioskodawcę /Opinia 

Komisji stanowi Załącznik nr 13 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zapytała, czy do projektu uchwały są aktualnie uwagi lub wnioski. Wobec ich braku zarządziła 

głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XIX/165/20 

w sprawie przedłużenia wskazanym grupom przedsiębiorców, których płynność finansowa 

uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych 

z powodu COVID-19, terminów płatności rat podatku od nieruchomości. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi Załącznik nr 49 do Protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik 

nr 50 do Protokołu. 
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ad 13. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski – poinformowała, 

że w okresie międzysesyjnym nie wpłynęły żadne. Wobec braku pytań, uznała ten punkt porządku 

obrad za zrealizowany. 

 

ad 14. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wypełniając porządek obrad, przedstawiła sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta Grajewo 

z działalności w okresie międzysesyjnym /Sprawozdanie stanowi Załącznik nr 51 do Protokołu/ 

w zakresie: 

a) organizowania i przewodniczenia pracom Rady Miasta; 

b) kontaktu z mieszkańcami Grajewa; 

c) reprezentowania Rady Miasta na zewnątrz. 

Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos w kwestii przedstawionego 

sprawozdania. Wobec braku zgłoszeń, po sprawdzeniu kworum i stwierdzeniu, że w obradach 

aktualnie bierze udział 19 radnych, poddała sprawozdanie pod głosowanie. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Przewodniczącej 

Rady Miasta Grajewo z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 52 do Protokołu. 

ad 15. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wypełniając porządek posiedzenia, przyjęciu poddała protokół z XVIII Sesji Rady Miasta, 

który był wyłożony w Biurze Rady Miasta, udostępniony wraz z materiałami na sesję, a obecnie 

znajduje się w sali obrad. Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby wnieść uwagi 

lub zgłosić wnioski do treści protokołu. W związku z brakiem zgłoszeń zarządziła głosowanie 

imienne nad jego przyjęciem. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła Protokół Nr XVIII/20  z obrad 

XVIII nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 24 marca 2020 roku – bez wprowadzania 

zmian w jego treści. 

Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 53 do Protokołu. 

ad 16. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła realizację punktu: „Sprawy różne”. 

Pan Wiesław Janusz  Dembiński – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

W imieniu działkowiczów ROD im. Hanki Sawickiej zwrócił się z prośbą do Burmistrza o pomoc 

w zagospodarowaniu terenu. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Powiedział, że gdyby nie obecna sytuacja związana z COVID-19, sprawa byłaby pewnie dziś 

dyskutowana. Zaznaczył, że nie odmawia pomocy, jednak z uwagi na ostrożność budżetową temat 

musi być odłożony w czasie. 

Pani Elżbieta Nietupska – Zastępca Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej 

Zapytała o możliwość otwarcia od 6 maja przedszkoli i żłobków w Grajewie. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Powiedział, że jeśli będzie taka decyzja Rządu, to wtedy w Grajewie przedszkola i żłobek zostaną 
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uruchomione, z zachowaniem wszelkich środków bezpieczeństwa. 

Pani Julia Klaudia Ksepko – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Zapytała, czy i kiedy zostaną naprawione schody prowadzące do Parku Solidarności od os. Południe. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Powiedział, że Urząd Miasta jest w posiadaniu dokumentacji technicznej na przebudowę tych 

schodów i realizacja tej inwestycji będzie uzależniona od posiadanych środków finansowych. 

Pani Julia Klaudia Ksepko – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Zapytała o plany przeniesienia Grajewskiej Izby Historycznej do Klubu Hades i zagospodarowanie 

dotychczasowej siedziby. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Powiedział, że pomysłów jest kilka: siedziba OHP, siedziba OSP, siedziba Miejskiej Biblioteki 

Publicznej. 

Pani Julia Klaudia Ksepko – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Zapytała o wizję przeprowadzenia najbliższej edycji budżetu obywatelskiego. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Powiedział, że jeśli nie będzie jakichś ustawowych ograniczeń, to przeprowadzenie całej procedury 

najprawdopodobniej odbędzie się w sposób elektroniczny. 

Pani Julia Klaudia Ksepko – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Zapytała o zagospodarowanie budynku w Parku przy ul. Wojska Polskiego. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Powiedział, że obecnie jest ogłoszony konkurs na zarządcę tego budynku. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Zapytał o inwestycję w ul. Legionistów i w ulicach do niej przyległych. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Powiedział, że inwestycja jest zatrzymana, obecnie prowadzone jest postępowanie sądowe z jednym 

z właścicieli gruntów odnośnie podziału nieruchomości. 

Pan Paweł Filip Zalewski – Radny Miasta 

Zapytał o stanowisko Burmistrza w sprawie próśb: Prezydenta Łomży i Dyrektora Uniwersyteckiego 

Szpitala Klinicznego w Białymstoku o wsparcie finansowe. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Powiedział, że dziś została udzielona pomoc dla grajewskiego szpitala. Dodał, że jeśli Rada Miasta 

zarekomenduje udzielenie pomocy tym podmiotom, to wtedy będzie szukał środków w budżecie. 

Pani Henryka Jagielska – Zastępca Przewodniczącej Komisji Spraw Społecznych 

W imieniu Dyrektora podziękowała za dofinansowanie Szpitala Ogólnego w Grajewie. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

Zapytała o inwestycję instalacji fotowoltaicznych. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Powiedział, że w dalszym ciągu czekamy na rozstrzygnięcia konkursowe. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

Zapytała, czy byłaby możliwość przekazania przez Urząd Miasta informacji do mieszkańców 

odnośnie instalacji fotowoltaicznych z pierwszej edycji o minięciu 5-letniego okresu trwałości 

projektu. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Powiedział, że taka informacja zostanie wysłana do mieszkańców. 

Pan Tomasz Babul – Radny Miasta 

Zgłosił problem zaśmiecania miasta w rejonie ul. Elektrycznej. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Powiedział, że temat zostanie sprawdzony. 

Pan Krzysztof Purzeczko – Radny Miasta 

Odnosząc się do instalacji fotowoltaicznych powiedział, że do momentu rozliczenia przez Urząd 

Marszałkowski w Białymstoku tej inwestycji, nie mogą one być przekazane na własność 

mieszkańcom. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Poinformowała o pismach, które wpłynęły do Rady Miasta: 
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• Pismo „Obserwatorium Wyborczego” wzywające do nieuczestniczenia w najbliższych 

wyborach prezydenckich  /Załącznik nr 54 do Protokołu/; 

• Pismo Wojewody Podlaskiego w sprawie terminu składania oświadczeń majątkowych 

/Załącznik nr 55 do Protokołu/; 

• Prośba Prezydenta Łomży o wsparcie finansowe łomżyńskiego szpitala /Załącznik nr 56 

do Protokołu/; 

• Prośba Dyrektora Uniwersyteckiego Szpitala Klinicznego w Białymstoku o wsparcie 

finansowe /Załącznik nr 57 do Protokołu/. 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji, uznała ten punkt porządku za zrealizowany. 

ad 17. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 14.50 zamknęła XIX Sesję Rady Miasta 

Grajewo, wypowiadając następujące słowa: „Zamykam XIX zwyczajną Sesję Rady Miasta 

Grajewo”. 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

 

Protokolant 

 

 

Karol Rutkowski 

Przewodnicząca Rady Miasta 

 

 

 mgr Halina Muryjas-Rząsa 

 

 

 

Załączniki znajdują się do wglądu w Biurze Rady Miasta Grajewo. 

Retransmisja obrad dostępna pod adresem: 

 

http://bip.um.grajewo.pl/rada_miasta_grajewo/transmisje_z_sesji_rady_miasta/ 


